
 

 

 

 

 

Besvarelse af spørgsmål 1 (L 135) stillet af Erhvervsudvalget den 21. 

februar 2006. 

  

Spørgsmål 1: 

Vil ministeren forklare, hvorfor der skal være forskellige promillegrænser 

for erhvervstransporter, der foregår til søs, sammenlignet med erhvervs-

transporter, der foregår til lands (lastbiler)? 

 

Svar: 

Jeg kan til udvalgets orientering oplyse, at jeg i dag har stillet et 

ændringsforslag til lovforslaget om promillegrænser til søs (L 135).  

 

Ændringsforslaget er stillet i lyset af de politiske tilkendegivelser om, 

hvilken promillegrænse der bør gælde for erhvervssejlads, og forslaget 

indebærer, at promillegrænsen for erhvervssejlads – ligesom foreslået for 

sejlads med de største og de hurtigste fritidsfartøjer – fastsættes til 0,50.  

 

Promillegrænsen til søs vil derved svare til færdselslovens 

promillegrænse. 
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